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产品名称 个性时尚面料|2022上海纺织面料服装纱线博览会
|调性的设计师品牌

公司名称 上海福贸展览服务有限公司

价格 .00/个

规格参数

公司地址 上海市-福贸展会大鹏zpexpo

联系电话 021-61200956 15821106898

产品详情

时而温婉、时而妩媚、时而俏皮、时而干练，面对消费消费日益个性化、时尚花、差异化的着装需求，
无论是走大众路线的商业品牌，还是注重调性的设计师品牌，对个性时尚面料的需求都不断增加，而所
有你能想象到的风格面料都将出现在这里，还有更多发布的新品面料将在现场进行展示。在intertextile秋
冬面辅料展的女装展区，用应有尽有形容毫不为过，甚至可以说，只有你想不到的，没有找不到的，你
，心动了么？

Sometimes gentle, sometimes charming, sometimes playful, sometimes capable, facing the increasingly personalized,
fashionable, and differentiated dress requirements of consumer consumption, whether it is a commercial brand that
takes the public route or a designer brand that focuses on tonality, it is The demand for fashionable fabrics is
increasing, and all the style fabrics you can imagine will appear here, and there will be more new fabrics released for the
first time on display. In the women's clothing section of the intertextile surface accessories exhibition, it is not an
exaggeration to describe everything as you can. It can even be said that there are only things you can't think of, and
there is nothing you can't find. Are you excited?

時には穏やかで、時には魅力的で、時には遊び心があり、時には有能であり、消費者の消費のますま
すパーソナライズされた、ファッショナブルで差別化されたドレスの要件に直面しています。ファッ
ショナブルな生地への需要が高まっており、想像できるすべてのスタイルの生地がここに登場し、初
めてリリースされる新しい生地がさらに展示されます。 インターテキスタイル表面アクセサリー展の
婦人服コーナーでは、できる限りすべてを表現していると言っても過言ではありません。
。興奮していますか？
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